
Zápis z otevřeného zasedání Výboru Spolku studentů historie FF UK (17. 12. 2021)

Přítomní: Vjačeslav Glazov, Eliška Farová, Lucie Dvořáková, Marek Panocha, Klára Brtková, Karolína
Padělková, Ondřej Crhák, Daniel Šťastný, Michal Cáp (dorazil opožděně), Matěj Moravanský (dorazil
opožděně)

Čas zahájení schůze: 17:20

Program:

1) Úvod
2) Smlouva s fakultou
3) Plán na příští rok
4) Spolkový merch
5) Různé
6) Závěr

1) Úvod
● Program byl schválen poměrem hlasů 8:0:0

2) Smlouva s fakultou
● Ondřej Crhák již dříve nasdílel návrh smlouvy na disk. Návrh je otevřen úpravám ze strany

Výboru.
● Až bude návrh smlouvy hotov, bude zkonzultován s „právně vzdělanými“ kolegy. Jako vhodné

osoby byli navrženi kolegové Tomáš Konečný a David Pavlorek.
● Hotový návrh smlouvy bude postoupen ke schválení tajemnici. Předpokládá se, že jistý pan

dr. Bárta z právního oddělení smlouvu vrátí se značným množstvím připomínek, jež bude
třeba zvážit.

● Kolega Crhák odhaduje, že při současném tempu by smlouva mohla být podepsána v březnu
2022.

● Pan předseda na konto smlouvy dodává, že Výbor návrh přístupný na disku již prošel a nemá
k němu dalších připomínek. Záležitost smlouvy je tedy možné posunout do další fáze.

3) Plán na příští rok
● Konání akcí se bude odvíjet dle epidemiologické situace.
● Nejbližší akcí bude Den otevřených dveří (15. 1. 2022), jež se bude odehrávat online.
● Přípravné kurzy budou pokračovat i v příštím roce. Bude je řešit obvyklá skupina osob, Výbor

nabízí pomoc.
● Eliška Farová podotýká, že by bylo vhodné dostát plánu, jež byl odeslán jako podklad pro

získání finančních prostředků v rámci programu Nadačního fondu UK Studenti proti
pandemii. Akce v plánu zmiňované se uskuteční v průběhu prvních měsíců nadcházejícího
roku.

o Kolega Crhák nabídl exkurzi do Náprstkova muzea, jež je v plánu zmíněna. Pokud se
muzeum nezavře, čemuž žádná z interních informací dostupných kolegovi Crhákovi
nenasvědčuje, není problém exkurzi uskutečnit v termínu dle dohody.

● Setkání s řediteli ústavů:
o Ředitelé ÚČD, ÚSD i ÚHSD kladně odpověděli na pozvání k setkání, jež se uskuteční

individuálně v nadcházejícím roce v termínech dle dohody.
● Matěj Moravanský a Eliška Farová by rádi obnovili tradici debatních/kritických večerů.

o Navrhují takové akce pořádat přibližně jednou měsíčně. Formu je třeba dořešit.
o Miroslav Vašík jako hosta navrhuje Veru Lackovou, jež se zabývá Romy v odboji.



● Je třeba kontaktovat kolegy Miloše Hrůzu a Tomáše Kotrouše ohledně již dříve rozjednané
debaty týkající se historie a počítačových her.

● I nadále se budou konat tradiční akce, jakými jsou např. spolkohospody, Memoriál knížete
Vladivoje, filmové večery nebo spolkové narozeniny.

● Matěj Moravanský chce k všeobecnému zděšení obnovit debaty kandidátů na post ředitele
Ústavu pro studium totalitních režimů.

4) Spolkový merch
● Pan předseda vyzývá členy Spolku k podávání případných návrhů a podnětů na propagační

materiály a merch.
● Na definitivní podobě spolkového merche se začne pracovat na začátku příštího roku.

o Jediné, co je zatím jisté, jsou Východní bloky.
● Kolega Crhák nabízí přeposlat katalogy, jež mu chodí do mailu od dob, kdy pracoval v PR

fakulty.
5) Různé

● Je domluvené sponzorství od rektorátu v rámci projektu Studenti proti pandemii, jenž
zaštiťuje Nadační fond UK. Spolek z tohoto fondu nyní disponuje částkou ve výši 30 000 Kč,
jež je třeba investovat do akcí, jež byly popsány v podkladech zaslaných na rektorát.

● Spolkové finance:
o Před konáním tohoto zasedání byly vybrané osoby v bance. Mělo dojít k převedení

spolkového účtu na stávající vedení. Měla být udělena přístupová práva příslušným
osobám. Bohužel nedošlo k naplnění těchto cílů, takže se bude návštěva banky
opakovat.

o Pan pokladník Marek Panocha dodává, že s Miroslavem Vašíkem provedli revizi
spolkových financí, jež byly uloženy ve spolkové skříni. Ve skříni se nacházelo 40 000
Kč. Rozdíl byl 20 Kč. Celkem 21 400 Kč bylo vloženo na spolkový účet. Jednalo se jen
o bankovky, neboť v bance došlo pod náporem spolkových financí v drobných
mincích k selhání techniky.

● Přihlášky do Spolku:
o Přihlášky byly aktualizovány. Přibylo GDPR a souhlas se zveřejňováním fotografických

materiálů pořízených Spolkem.
o Přihlášky byly na zasedání schváleny, je možné je distribuovat a získávat nové duše.

● Přístup ke spolkové skříni – otázka klíčů:
o Momentálně disponujeme dvěma zámky, ale ani od jednoho není dost klíčů.
o Otázka, zda je v pořádku dělat kopie klíčů? -> Ano, je to v pořádku. Háček je v tom,

že momentálně není přehled, kdo má klíče od starých zámků, a tedy i přístup do
skříně.

o Je tedy třeba koupit nový zámek a nechat k němu vyhotovit příslušný počet klíčů,
které budou nyní řádně evidovány. Evidenci si bere na starost Karolína Padělková.

6) Závěr
● Nejsou žádné připomínky k obsahu schůze.
● Pan předseda děkuje všem zúčastněným a přeje hezké svátky a šťastný nový rok

Čas ukončení schůze: 17:47


